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فعالسازی فاز اول معدن تیتانیوم رفسنجان در انتظار تأمین آب و برق
معدن تیتانیوم رفسنجان با وجود اکتشاف کامل، به تامین زیرساختهای آب و برق نیاز دارد تا فاز اول آن با ظرفیت اشتغالزایی ۱۵۰ تا ۵۰۰ نفر

<;br&#47>.راهاندازی شود

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی معدن پیشرو؛ معدن تیتانیوم رفسنجان با وجود انجام عملیات اکتشاف، برای راهاندازی نیازمند تأمین آب و برق است و
مسؤولان در تلاشاند تا زیرساختهای مورد نیاز این معدن را فراهم کنند.

حسین رضایی، فرماندار رفسنجان، اظهار داشت: معدن تیتانیوم رفسنجان دقیقاً در منطقه درهرنج کشف و اکتشاف آن انجام شده است.

وی افزود: مشکلی که با آن مواجه هستیم، مربوط به زیرساختهاست؛ تأمین نزدیک به سه مگاوات برق مورد نیاز است که مستلزم صرف هزینهای
هنگفت خواهد بود؛ برای این منظور باید حدود ۱۰ تا ۱۲ کیلومتر خط انتقال برق اجرا شود، همچنین موضوع تأمین آب نیز یکی دیگر از چالشهای

پیشِرو است.

رضایی بیان کرد: اگر بتوان تأمین آب را از طریق چاههای کشاورزی انجام داد، در گام بعدی میتوان اقدامات توسعهای معدن را پیگیری کرد؛ همه تیم
اجرایی شهرستان پای کار هستند تا این معدن هرچه زودتر راهاندازی شود.

فرماندار رفسنجان تصریح کرد: این معدن بهصورت خصوصی اداره میشود و نشست اولیهای با مالک معدن برگزار شده و مواردی در آن جلسه مطرح
شد؛ همچنین قرار است هفته آینده جلسه تکمیلی دیگری برگزار شود و چنانچه آب و برق مورد نیاز تأمین شود، احتمالاً راهاندازی فاز نخست معدن

حدود یک سال زمان خواهد برد.

رضایی در پاسخ به این پرسش که این معدن چه میزان ذخیره دارد و چه تعداد اشتغالزایی خواهد داشت؟ گفت: در فاز نخست، اشتغالزایی برای
حدود ۱۵۰ نفر آغاز میشود و با تکمیل پروژه، ظرفیت جذب نیرو تا ۵۰۰ نفر نیز افزایش خواهد یافت. درباره میزان ذخیره نیز اطلاعات فنی آن در دست

بررسی است، اما بر اساس گمانهزنیهای فعلی، ذخیره معدن بسیار قابل توجه ارزیابی میشود.

وی در ادامه اظهار کرد: علاوه بر اشتغالزایی مستقیم و غیرمستقیم، این معدن در شهرستان رفسنجان واقع شده و میتواند منشأ خدمات قابل توجهی
باشد؛ بهویژه برای نیروهایی که در مناطق داوران، درهدُر و اودَرج سکونت دارند. اولویت جذب نیرو نیز با روستاهای اطراف این مناطق خواهد بود.

رضایی درباره موارد کاربرد عنصر تیتانیوم نیز گفت: تیتانیوم در صنعت هواپیماسازی و بسیاری از صنایع دیگر کاربرد فراوانی دارد و عنصری کلیدی
محسوب میشود.

فرماندار رفسنجان در پاسخ به این پرسش که چرا این معدن تاکنون کشف نشده بود؟ خاطرنشان کرد: عملیات اکتشاف آن از یکی، دو سال گذشته آغاز
شده است. آزمایشهای لازم نیز انجام شده و هفته گذشته با حضور مدیر مجموعه، این خبر رسانهای شد. همچنین قرار است بازدیدی با حضور نماینده

شهرستان انجام شود تا بتوان مشکلات موجود را برطرف کرد.


